
RESUM PLE 17/1/22 

 

Iniciem el ple amb 1’ de silenci per la primera víctima de violència de gènere del 2022 
 

• Decrets 
 Preguntem per la subvenció rebuda de 28.000€ per portar a terme projectes des 

de promoció econòmica. Juntament amb altres municipis, s’organitza formació 
per l’aplicació de les noves tecnologies en la construcció. Preuntem en què es 
concretarà aquest projecte. 

 Preguntem per un informe d’intervenció sobre anomalies en despeses i 
ingressos de l’any 2020: Despeses sense crèdit a la partida 
pressupostària, sense contracte de serveis,... i ingressos pendents de 
taxes de mercat, taxes urbanístiques,.. 
 

• Ens abstenim en la proposta de dedicació i remuneració de la nova regidora Anna 
Sánchez. 
 

• Votem a favor de la modificació del contracte de neteja dels edificis municipals vigent 
fins el març del 2023. Durant la COVID es va haver d’ampliar aquest servei per 
l’increment de neteja en escoles i altres equipaments. Ara ja no és necessari. 
 

• Votem a favor de la delegació a alcaldia pel requeriment de documentació per 
adjudicar el contracte de prestació de serveis de neteja viària i recollida de residus. 
 

• Votem a favor de la renovació de càrrecs en el consell de la Infància, que es fa a cada 
curs escolar. 
 

• Votem a favor del III Pla de justícia de Gènere. Aquest pla per a nosaltres és una guia 
per a dur a terme tot un seguit d’accions de millora i sensibilització en aquest camí cap 
a la igualtat. Tal i com vàrem explicar en ple, però, cal més concreció i autocrítica ja 
que hi ha plans anteriors que no s’han realitzat o consells que no funcionen. 
 

• Votem a favor de l’obertura de l’acollida matinal a l’escola bressol cargol treu banya i la 
delegació a l’alcaldia per iniciar el tràmit de descompactació. Caldrà fer una nova oferta 
d’aules ja que L’escola Cargol treu banya té les dues aules plenes, El bosquet també té 
plena l’aula de 0-1 i una família està en llista d’espera des del dia 3 de gener. Ja fa més 
de 4 mesos que des de TxA estem denunciant la deixadesa, manca de diligència i poca 
transparència en la gestió política de la regidoria d’educació. 
 

• L’Agnès Cabot renúncia a l’acta de regidora de l’Ajuntament d’Argentona. Li agraïm la 
feina feta i li desitgem sort en la seva nova etapa professional. 
 

Preguntem: 
 Per la baixa d’unes obligacions de pagament que des del ple de desembre no se’ns 

han contestat. 
 Perquè no s’han repartit les bosses de rebuig i la manca d’informació al ciutadà. 
 Pel calendari de l’acabament de les obres al carrer Josep Soler ja que fins ara no han 

començat al ritme normal i s’havien d’acabar al març. 

Demanem es torni a posar en marxa la taula de treball sobre els joves migrats que tenim al 
nostre poble. 


